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6th AFRICA FORUM / 6e FORUM AFRICAIN
Speke Resort Munyonyo, Kampala, Uganda
4 - 8 October 2015 / 4 - 8 Octobre 2015
FORUM REGISTRATION FORM / FORMULAIRE D’INSCRIPTION AU FORUM
Thank you for choosing to register for the 6th Africa Forum.   Before you begin your registration, kindly acquaint yourself with the following instructions:
Merci de votre choix de vous inscrire au 6ème Forum Africain.   Avant de commencer votre inscription, vous êtes priés de vous mettre au courant avec les instructions suivantes :

	1
	This Forum Registration Form is to be completed by participants who intend to pay their Forum Registration Fees by means other than credit card.   Participants who intend to pay their Registration Fees by credit card are required to complete an Online Registration Form at http://www.AfricaForum2015.org/register/ 
Ce Formulaire d’Inscription au Forum est destiné aux participants qui souhaitent payer leurs Frais d’Inscription au Forum par autres moyens que cartes crédits. Les participants qui souhaitent payer leurs Frais d’Inscription au Forum par carte crédit doivent compléter un Formulaire d’Inscription En Ligne à http://www.AfricaForum2015.org/register/ 
 

	2
	Participants who intend to attend the Forum as Exhibitors MUST NOT complete this Forum Registration Form.  A separate Exhibitors Registration Form is available.
Les participants qui comptent assister au Forum comme Exposants NE DOIVENT PAS remplir ce Formulaire d’Inscription au Forum.   Un Formulaire d’Inscription Pour Exposants est disponible.


	3
	To begin your Forum Registration, you need to complete this Form and mail it to AfricaForum@Perkins.Org.   However, your registration is not complete until you have paid your Registration Fees and proof of payment received at the Forum Secretariat.  Banking details for payment of Registration Fees are provided at the bottom of this form.  
Pour commencer votre inscription au Forum, vous devez remplir ce Formulaire et l’envoyer à AfricaForum@Perkins.Org.   Cependant, votre inscription ne sera pas complet jusqu’au point où vous aurez payé les Frais d’Inscription et la preuve de paiement est reçu au Secrétariat du Forum.  Les détails bancaires pour le paiement des Frais d’Inscription se trouvent à la fin de ce formulaire.  


	4
	Once you have paid, kindly scan and mail your proof of payment to AfricaForum@Perkins.Org.  You will thereafter receive a confirmation of registration.  It is strongly recommended that participants submit their proof of payment together with their Registration Forms.
Une fois que vous avez payé les Frais d’Inscription, vous devez scanner et envoyer la preuve de paiement à AfricaForum@Perkins.Org.  Il est pourtant conseillé que les participants remettent leur formulaires d’Inscription avec les preuves de paiement.


	5
	The Forum Registration Fee is USD 450.   This registration allows participants access to the conference proceedings, simultaneous interpretation, the Exhibition Hall, conference materials, lunch, morning and afternoon tea/coffee and sponsored social events including the Opening Cocktail and the Closing Dinner.
Les Frais d’Inscription au Forum sont 450 Dollars Américains.      Cette inscription donne aux participants accès à toutes les séances de conférence, à l’interprétation simultanée, à la Salle d’Exposées, aux matériels de conférence, aux déjeuners et pauses thés/cafés du matin et de l’après-midi et aux activités sociales sponsorisées, y compris le Cocktail d’Accueil et le Diner de Clôture.


	6
	Please note that registration to the Forum does NOT include accommodation.  You will need to book and pay for your accommodation separately by visiting Speke Resort at http://www.spekeresort.com    

Noter que l’inscription au Forum N’INCLUT PAS la réservation d’hébergement.  Vous devrez réserver votre hébergement séparément en visitant le Speke Resort à http://www.spekeresort.com/.



	7
	If you have any questions about the registration process, kindly contact AfricaForum@Perkins.Org..

Si vous avez des questions sur le processus d'inscription, veuillez contacter AfricaForum@Perkins.Org. 


FORUM REGISTRATION FORM / FORMULAIRE D’INSCRIPTION AU FORUM
	Surname / Nom de Famille
	

	
	

	Other Names / Autres Noms
	

	
	
	
	
	

	Gender / Sexe
	
	
	M / M 
	
	F / F

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	Title / Titre
	
	Prof
	
	Dr
	
	Mr/M
	
	Mrs/Mme
	
	Ms/Mlle

	
	

	Job Title / Poste
	

	
	

	Organisation / Organisation
	

	
	

	Postal Address
Adresse Postale
	

	
	

	
	

	
	

	Town / Ville
	

	
	

	Country / Pays
	

	
	

	Telephone / Téléphone
	

	
	

	Cellphone* for messaging during the Forum 
Portable* pour messages textes lors du Forum
	

	
	

	E-Mail / Courrier Electronique
	

	
	

	Preferred Language for Conference Materials 
Langue Préférée pour Matériels de Conférence
	
	English / Anglais

	
	
	

	
	
	French / Français

	
	
	

	Preferred format
Format Préféré
	
	Standard Print / Caractères Réguliers 

	
	
	

	
	
	Large Print / Caractères Gros 

	
	
	

	
	
	Braille 

	
	
	

	
	
	Electronic / Electronique

	
	
	

	Diet / Regime Alimentaire
	
	Ordinary / Ordinaire

	
	
	

	
	
	Vegetarian / Végétarien 

	
	
	

	
	
	Kosher 

	
	
	

	
	
	Halal 

	
	
	

	
	
	Diabetic / Diabétique 

	

	Type of Registration
Type d’Inscription
	
	1 day (USD 150) / 1 jour (USD 150)

	
	
	

	
	
	2 days (USD 250) / 2 jours (USD 250)

	
	
	

	
	
	3 days (USD 350) / 3 jours (USD 350)

	
	
	

	
	
	Full – Ordinary (USD 450) / Complet - Tarif Ordinaire (USD 450)

	
	
	

	Mode of Payment

Mode de Paiement
	
	Bank Transfer / Transfert Bancaire 

	
	
	

	
	
	Bankers Check / Chèque Bancaire 

	
	
	

	
	
	Bank Deposit / Dépôt Bancaire 

	
	
	


BANK DETAILS / DETAILS BANCAIRES
Account Name
:
Uganda National Association of the Blind

Bank Name

:
Standard Chartered Bank Uganda Limited

Branch

:
Speke Road Branch

Swift Code

:
SCBLUGKA
USD Account
:
87056 106421 00

** UGS Account
:
01056 106421 04


** Uganda Shillings Account: Payments may only be made into this account by Ugandan participants who wish to pay their Registration Fees in Uganda Shillings.   The Forum Exchange Rate is USD 1 = UGS 3,000.

** Compte Shillings Ougandais: Ce compte est réservé uniquement pour les participants qui souhaitent effectuer leurs paiements des Frais d’Inscription en Shillings Ougandais. Le taux d’échange adopté par le Forum est : 1 Dollar Américain = 3,000 Shillings Ougandais.

